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Harko Braam, CDA-raadslid

in Borger-Odoorn, ziet grote

kansen voor zijn gemeente

om een gooi te doen naar de

landelijke prijs voor inzame-

len van plastic afval.

De inwoners van Borger-Odoorn
Door Bernd Otter
De inwoners van Borger-Odoorn
zijn goed op weg met plastic in-
zamelen?
"Per huishouden wordt nu zo’n 25

kilo plastic afval apart ingezameld.

Daarmee zitten we in het Noorden

bij de top. Nog belangrijker is dat

we bewuster met ons afval om-

gaan, want er is ook 50 kilo minder

afval in de grijze container terecht-

gekomen."

En wat hebben de inwoners daar
dan aan?
"Nou het is gewoon goed voor het

milieu, maar het scheelt ook in de

portemonnee. Met die 50 kilo min-

der betaalt een huishouden zeven

euro minder aan afvalstoffenhef-

fing. Dat is misschien niet een be-

drag omwakker van te liggen,maar

in een tijd dat alles duurder wordt

is het mooi meegenomen. Boven-

dien scheelt het de gemeente aan

kosten voor de verwerking en krij-

gen we geld voor apart ingezameld

plastic en papier. Dat is een win-

win-situatie. Daardoor konden we

het vaste deel van de afvalstoffen-

heffing ook verlagen."

Ga zo door zegt u dus?
"Ja, je kunt er met elkaar wat aan

doen. En het leuke is dat mensen

direct beloond worden. Maar we

kunnen nog milieubewuster om-

gaan met ons afval. Kijk maar naar

Millingen, waar ze 40 kilo plastic

per huishouden inzamelen. Daar

zijn ze al zover dat ze nadenken

over het zelf wegbrengen van het

grijze huisvuil."

Veel gemeenten kiezen voor na-
scheiding van plastic afval. Die
laten het plastic achteraf uit de
grijze container halen. Daar bent
u geen voorstander van?
"Nee. Op die manier kan maximaal

8 kilo per huishouden worden her-

gebruikt. En dat is meestal nog zo

vervuild dat het alsnog de verbran-

dingsovens in gaat. Nee, we hame-

ren graag op apart inzamelen. We

hebben als gemeente al eens een

groenprijs gehad. Laten we bewij-

zen dat we een milieuvriendelijke

gemeente zijn."

Dus op naar die landelijke plas-
ticprijs?
"Als het aan ons ligtwel. Alswenog

wat beter ons plastic gaan schei-

den, kunnen we ook denken aan

vaker inzamelen en een aparte mi-

nicontainer voor wie dat wil. Want

we horen de klacht dat die zakken

plastic zomers wel eens gaan rui-

ken. Je kunt dan denken aan een

route per drie weken en misschien

kan de grijze route dan ook per drie

weken. Nu is dat eens per vier we-

ken voor plastic en tweewekelijks

voor de grijze."

¬ Harko Braam


